
Valkas Jāņa Cimzes Ģimnāzijas Padomes vecāku  

darba grupas sanāksme 

01.11.202 

Piedalās: Ieva Kauliņa, Inese Gaile, Kristīne Ganiņa, Aigars Roga, Baiba 

Smane, Sarmis Zauska, Kristīne Juhņēviča, Solvita Mezīte, Lilita Kreicberga, 

Anda Kušķe. 

Sanāksmi vada: Sarmis Zauska. 

Protokolē: Ieva Kauliņa. 

Darba kārtībā: 1.Skolas budžets 2024.gadam   2.Mācību līdzekļu iegāde 

3.Diskusija par Ģimnāzijas Padomes darba pilnveidošanu 

Lēmumi: 

1. Skolas administrācijai veikt skolēnu aptauju, izvērtējot dizaina un 

tehnoloģijas kabineta piemērotību (Ausekļa iela). 

2. Steidzami veikt rekupiatoru ietekmes analīzi, iesaistot inženierzinību 

kursa skolēnus. 

3. Uzrakstīt novada domei iesniegumu par nepieciešamajiem finansu 

līdzekļiem, lai skolā 2024.gadā uzstādītu trīs video kameras. 

4. Klašu vecāku pārstāvjiem veikt aptauju par pārtikas produktu iegādi, 

rezultātus apkopot un informēt skolas administrāciju. 

5. Meklēt iespēju telpu rekonstrukcijām piesaistīt dizaina studentus. 

6. Novembrī izsludināt akciju, kurā vecāki varētu papildināt mācību 

līdzekļu klāstu : pogas, diegi, dzijas, adatas, auduma atgriezumi. 

7. Skolas mājas lapā publicēt mācību literatūras sarakstu. 

8. Literatūras skolotājiem veidot ieteicamās literatūras sarakstu katrai 

klasei, veicināt skolēnu motivāciju lasīt.  


